
IFK Visby – Ungdomsledarträff, 2012-04-18 

Närvarande: Bosse Ronsten, Markus Wahlgren, Isak Malm, Jenny Malm, 

Anders Håkansson, Kim Gutelind, Kenneth Österberg och Johannes Persson. 

Medlemsavgifter/deltagaravgifter: 

Vi diskuterade huruvida alla vet vilken summa man ska betala in, att den 

summa som gäller är t.ex. 400:- för familjen och sedan ytterligare 150:- i 

deltagaravgift för spelare födda 1998 eller senare. För äldre spelare tillkommer 

även en licensavgift. Vi har mycket pengar att få in på detta som inte betalats in 

föregående år. Många har missat deltagaravgiften. Vi bestämde att alla ledare 

ska påminna sina respektive föräldrar i lagen igen om detta. 

LOK-stöd: 

Maila Bert Fohlin era listor så det blir rätt. 

Ledare till fotbollsskolan: 

Vi pratade om att alltid behövs ledare till fotbollsskolan i sommar. Johannes 

lägger ut info om detta på alla laget-sidor att föräldrar gärna får ställa upp som 

ledare – deras barn behöver då inte betala avgiften till fotbollsskolan om de är 

med. 

Stående dagordning på ledarträffarna: 

Vi bestämde oss för att sätta ihop en stående dagordning till våra träffar för att 

få struktur på mötena. Vi kom fram till följande stående punkter: 

Stående dagordning: 

 Övriga frågor (först så att de hinns med) 

 Aktuellt läge i lagen, runda 

 Ekonomi 

 Materialinköp 

 Kommande aktiviteter 

 Nästa träff 

 

Kritning av planer: 

Vi pratade om hur vi ska lägga upp 7-mannaplanen på stora 11-mannaplanen 

på IP när 02:orna och F9900-lagen ska spela matcher där. Det bästa är då att 



krita upp en 9-mannaplan på samma ledd som 11-mannaplanen, från 

straffområde till straffområde. Isak kontaktar Berth och Stefan om detta. 

Flera ledare i varje lag: 

Vi pratade om vikten av att ha flera ledare kopplade till varje lag för att ledarna 

ska orka och hinna göra ett bra jobb. 

Vi kom fram till att man också kan prova att träna varandras lag någon gång då 

då – både för att hjälpa varandra när ingen kan men också för att få variation 

på träningarna. 

Vi kan också ta in föräldrar på någon träning om ingen av de ordinarie tränarna 

kan. 01:orna har gjort detta och det har funkat bra. 

Ekonomi: 

Markus berättade att, om man bortser från LOK-stödet, så ligger ungdomssidan 

i klubben ca 28 000:- minus. Vi planerar då att dra in pengar till föreningen 

genom att ungdomslagen från 01:orna och uppåt tar hand om A-lagets 

hemmamatcher – inträde, speaker, bollkallar, försäljning. Detta gäller lagen -

01, -02, -03 och F9900-lagen. 

Följande schema upprättades: 

Datum: Ansvarigt lag: 
5 maj, kl 16.00 -01 

13 maj, kl 16.00 -F99/00 

27 maj, kl 16.00 -02 
6 juni, kl 14.00 -01 

17 juni, 16.00 Ingen 
4 juli, 16.00 -03 

15 aug, kl 19.00 -02 
25 aug, kl 16.00 -02 

2 sep, kl 16.00 -F99/00 

16 sep, kl 16.00 -03 
30 sep, kl 16.00 -01 

  

Denna uppgift delegerar ledarna vidare till sina respektive föräldrar. Isak Malm 

åtog sig att sätta ihop ett tydlig dokument med information om hur allt ska gå 

till, hur många man behöver vara, vilka uppgifter man har och så vidare. Detta 

kan man dela ut till föräldrarna när det blir dags. 

Lilian på kansliet kommer att finnas på plats under alla matcher också som 



stöd. Vi tänker att man  i alla fall behöver vara 4 föräldrar på posterna; 

Speaker, Entrévärd, Kioskansvarig och Bollkalleansvarig – med 10 stycken 

bollkallar från laget dessutom. 

Vi behöver också köpa in 10 stycken speciella västar till bollkallarna som endast 

är till för bollkallarna och som alltid finns på plats. Kan Berth ordna detta? 

Träningstider: 

Vi pratade om träningstiderna och vi kan fortfarande inte få ihop hela schemat 

eftersom Kvartersligatiderna har ändrats och vi har inte koll på dem riktigt 

ännu.  

-A-laget tränar dock tisdagar och torsdagar kl 19.00.  

-02:orna och F9900-laget tränar tisdagar och torsdagar 17.30-19.00 på stora 

planen. 

Vi pratade sedan om att det skulle vara bra om både 04:orna och 05:orna skulle 

kunna spela sina kvartersligamatcher i Vibbleparken för att på så sätt frigöra 

mer träningstider i Änget. Kenneth kollar detta med Henken i 04:a-laget för att 

förankra detta. Kenneth vill även försöka ha sina träningar med 05:orna i 

Vibbleparken, då föräldrarna efterfrågat detta. 

Vi hann tyvärr inte bestämma något nytt datum för ledarträff då semifinalen i 

CL mellan Chelsea och Barcelona precis sparkade igång…återkommer om det… 

//Johannes Persson, 2012-04-18 


